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                     苏州电器科学研究院股份有限公司  试验委托书                          NO：
   Commission Form of Suzhou Electrical Apparatus Science Research Institute Co., Ltd
标“＊”为必填项/Marked with"＊" is required. 委托编号＊（由本实验室填写）/Commission No.(filled by the institute)：                  、                  、                  、             
	委托单位全称＊
Full Name of Client
	
	地  址＊
Address
	
	 联系人姓名＊
Contact Person
	
	联系人电话＊
Contact  Tel
	

	生产厂名称＊
Manufactory Name
	
	地  址＊
Address
	
	电  邮
E-mail
	
	传  真
Fax
	

	税  号
Tax No. of Payer
	
	帐  号
Account No.
	
	开户行
Bank Name
	

	测试依据＊
Test Standard
	
	试品型号＊
Sample Model
	
	试品名称＊
Sample Name
	
	试品规格、数量＊
Sample Specification /Number
	

	试验类别＊：□型式   □委托  □其它 Test Category: □type □commission □others
	报告形式： □中文报告 □英文报告
Report Edition: □Chinese □English
	获取报告方式：□自取     □国内EMS     □顺丰
Report pick up: □self-pick up □domestic EMS □S.F.Express
	试品处理＊（详见说明3）： □自取   □委托实验室托运  □委托实验室处理

Sample Disposal (see Attention 3): □self-pick up □entrust shipment to the institute  □entrust 
disposal to the institute 

	试验项目＊
Test Items
	试验要求＊
Test Requirements
	要求试验日期＊
Requested Testing Date
	同意试验日期
Approved Testing Date
	备  注
Remark

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	上列试品委托你实验室测试并遵照你方各项规定办理。
The sample(s) listed above is entrusted to your institute for testing and shall be handled in accordance with your stipulations.
（委托单位公章）                                  联系人（签章）：
(Official Seal of Client)                               Contact Person (Signature)
                                                  日  期（Date）：
	同意接受委托，按照本实验室“客户委托试验须知”各项规定办理。
We agree to accept the entrustment and handle it according to the "Commission Test Notification" of our institute.

 单位公章                    经办人（签章）：
(Official Seal)                  Responsible Person (Signature)
                             日  期（Date）：
	□常规合同评审（Routine Contract Review）
评审结论（Review Conclusion）：
□同意Agree       □不同意 Disagree

评审人/日期 Review by/date：

□特殊合同评审（Special Contract Review）           附特殊合同评审表 （Attach Special Contract Review Form）

	地址
Address
	苏州市吴中区越溪前珠路5号

No.5 Qianzhu Road, Yuexi, Wuzhong District, Suzhou

苏州市新区滨河路永和街7号
No.7 Yonghe Street, Binhe Road, New District, Suzhou
	邮编
Postcode
	215104
215011
	联系

方式
Contact
	项目室（Project Office）
	业务部

Marketing Department
	客户服务中心
Service Center
	咨询电话Consultation Tel

	
	
	
	
	
	变压器
Transformer
	开关
Switch
	新能源
New Energy
	汽车中心Automotive Central

	低压        Low Voltage
	
	
	

	
	
	网址
Website
	http://www.dqjc.com http://www.eeti. cn
	
	0512-69552207
0512-69552180

0512-69556907
	0512-69551321

0512-69552213
0512-69552565
	0512-69552132
0512-69551731
	0512-69552106
	0512-66321026
0512-68410136
	0512-69552083
	0512-69556932
	0512-68252753

	
	
	
	
	
	eeti-byq@eeti.cn
eeti-xql@eeti.cn
	eeti-kg@eeti.cn
kg@eeti.cn
	eeti-xny@eeti.cn
eeti_zhc@eeti.cn
	eeti_qczx@eeti.cn    eeti_gf@eeti.cn
	wt@eeti.cn
xmz@eeti.cn
	
	
	


说   明：1. 本试验委托书粗线框内由实验室填写。如委托单位试品或相关资料未送全，应说明情况并及时补全，并由实验室人员在粗线框中注明。委托书与附件（适用时）同时使用，方能生效。
2. 委托单位如对送试试品有特殊要求需事先说明，由实验室人员在粗线框中说明，以便安排。
3. 委托单位自取试品的，自收到试验报告无异议的，30天内办理退样，超过30天的实验室将收取保管费用（每天收取试验费用的2%），超过60天实验室有权自行处置试品。自取试品需凭退样委托书原件加盖委托单位公
章、身份证原件并办理完其它手续后，方能提取；委托实验室托运的，需先申明委托事宜，托运费用由委托单位自付，试品托运过程中如有损坏，实验室概不负责。
4. 实验室将根据政府、上级主管部门或行业要求公开委托单位名称、产品名称及型号规格。如有特殊情况，请书面告知。
Attention: 1. Blank in the thick line frame will be filled by the institute. If the client failed to provide the sample(s) or related information on time, please tell the institute the reason and provide it/them timely. And the institute will remark it in the thick line frame. Only provide the commission form and its annex (if applicable) simultaneously, it will be come to force.
2. If the client has special requirements for the sample(s), please tell the institute in advance to make arrangement. It shall be remarked in the thick line frame by the institute.
3. If there is no objection after receiving the test report, the client shall pick up the sample(s) within 30 days. The institute will charge a storage fee (2% of the test fee per day) over 30 days, and it has the right to dispose the sample(s) by itself 
over 60 days. The agent must bring the original copy of the "Letter of Attorney Sample Withdraw”, the original ID card, and deal with the other procedures before extracting the sample(s). If entrusted the institute to handle the 
consignment, the client shall declare the commission first, and pay for the haulage (the institute is not responsible for any damage to the sample(s) during the transportation).
4. The institute will disclose the client name, the product name, model and specification according to the requirement of the government, supervisor competent department or industry. Please inform in writing in case of any special circumstance.
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